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Forum:  Beboer- og pårørendemøde Humlehusene  

Tid:  Torsdag den 07.12.2023 kl. 17:15 – 19:15  

Sted:  Humlehusene 3, Flexsalen  

Deltagere: Camilla Pedersen, plejecenterleder 
 Rikke Marcher, afdelingsleder Humle 7 og 3 
 Mette Christensen, afdelingsleder Humle 1   
 Bente Clausen fra Ældrerådet (Via Teams) 
 Alice Hasselgren, pårørende fra Humlehusene 7 
 Bente Bryndum, pårørende Humlehusene 1 
 Christine, pårørende Humlehusene 1 
 Søren Toft, pårørende, Humlehusene 1  
  

Afbud:  Bente Lauridsen, demenskonsulent, Elena Custura, 
demensvejleder, Shila Luther, centersygeplejerske, Birgit Hestbæk, 
pårørende, Humlehusene 1, Nelly Yigin, pårørende Humlehusene 7. 

  

Referent: Lisa Marie Karlsen, ordstyrer: Rikke Marcher 

 

A. Dagsorden   

 

 

1. Velkomst v/Camilla Pedersen, kort præsentationsrunde.  

 

2. Valg af ordstyrer, Rikke Marcher blev valgt som ordstyrer. 

 

3. Opfølgning fra sidste møde. Camilla udleverede referat fra sidste møde, 

skrevet af Anne Nonboe, OK-fonden. 

 

Der blev spurgt ind til punkt 6 fra sidste referat (fra OK-Fonden). Det drejer sig 

om hegnet i Humle 7D. Det blev påpeget, at hegnet er godt slidt. Camilla lovede 

at kigge på det og at det skal naturligvis forbedres. Camilla kunne informere, at 

det er blevet besluttet, at der bliver sat hegn op imellem boligerne, og at man 

lader hækken gro ud mod græsarealet. 

 

4. v/Camilla kort orientering omkring ledelsen. 

 

Velkommen til Mette Christensen. Mette blev ansat som afdelingsleder i 

Humlehusene 1 den 01. december 2023. Mette har 10 års erfaring som 
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sygeplejerske og erfaring som leder i faget, blandt andet fra Albertshøj 

plejecenter samt fra Ballerup Kommune.  

 

Camilla Pedersen er ligeledes blevet ansat som Plejecenterleder den 01. 

november 2023, efter at have været konstitueret plejecenterleder i 

Humlehusene siden omkring årsskiftet i år. Camilla er uddannet sygeplejerske, 

tidligere afdelingsleder i Humlehusene 1 og er i gang med at færdiggøre sin 

Diplomuddannelse i ledelse. Rikke Marcher blev også præsenteret, da Rikke er 

forholdsvis ny afdelingsleder i Humlehusene 7 og 3. Rikke startede 01. juli 

2023. Der blev spurgt ind til, hvad ledelsens roller er fremadrettet. Camilla 

kunne oplyse, at der før i tiden var en områdeleder på Plejeboligområdet, men 

det skal man ikke længere have. Det bliver afdelingslederne, der skal have den 

daglige ledelse og dermed også personaleledelse. Camilla skal derudover have 

den strategiske ledelse med udvikling, økonomistyring, og hvor der er fokus på 

at inddrage pårørende endnu mere i dagligdagen etc.  

 

Punkt 4 vedr. frisør og fodterapeut. Som det er nu, ved indflytningen, bliver 

beboerne oplyst, at de selv er ansvarlige for at kontakte en frisør eller 

fodterapeut, men personalet kan være behjælpelige efter behov. Camilla 

spurgte rådet, hvad de mener om, at aktivitetsmedarbejder Semra kan tilbyde 

privat klipning, da hun er uddannet frisør og har egen praksis. Semra tilbyder 

naturligvis klipning udenfor normal arbejdstid, eksempelvis i weekenderne. 

Dette er et tilbud, som Humlehusene ikke har aktie i eller mening om, men kan 

godt se mening med, da Semra kender beboerne. Prisniveauet er tilsvarende 

øvrige priser. Camilla spurgte rådet, om de har en holdning til det. Det blev 

drøftet, og 3 ud af 4 medlemmer i rådet anvender frisøren til deres pårørende. 

De synes, at det er særdeles fordelagtigt og trygt, at de ved, at det er en der 

kender deres pårørende. En pårørende nævnte, at ingen andre end netop den 

frisør, kunne få lov til at klippe beboeren i Humlehusene, da de ikke kender 

beboeren godt nok, og derfor kan beboeren blive utilpas og utryg ved andre.  

Rådet kom dog frem til, at der godt kunne arbejdes på retningslinjer omkring 

emnet. 

 

Punkt ved Camilla og Shila (Shila var fraværende pga. sygdom).  

 

Camilla orienterede omkring påtænkte kurser for pårørende i Humlehusene. I 

den forbindelse har Camilla vedlagt udskrifter/pjecer omkring pårørende kurser, 

som rådet er velkommen til at tage. Rådet synes overordnet at det er en god 
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ide, og det skal prøves af. Der laves en prøvehandling, og rådet orienteres 

yderligere til februar.  

 

Sidste punkt v/Camilla vedr. aktiviteter i Humlehusene.  

 

Personalet benytter Facebook, så de pårørende kan følge med i, hvad der rører 

sig i Humlehusene. Der er efterspørgsel om, at beboerne ikke kunne komme 

mere ud i den friske luft. Camilla kunne informere, at hun i samarbejde med 

andre afdelinger i Albertslund Kommune arbejder på at oprette 3 gå-ruter, der 

er i forskellige længder. Ruterne vil være trykt på asfalten på stigerne omkring 

Humlehusene med et motiv, der er letgenkendeligt og dementvenligt. Ruterne 

kan benyttes af alle, dermed også motiverende. Det vil være lettere for de 

pårørende, som måske ikke kender området omkring Humlehusene, at tage sin 

pårørende med ud.  

 

5. Nyt fra beboere og pårørende. 

 

Der ønskes orientering af datoer i god tid for beboer- og pårørenderådet 

fremadrettet. Der blev drøftet, at det kunne afholdes 3 gange om året, 

forholdsvis i februar, juni og november, hvor et af møderne kunne afholdes som 

et åbent forum, hvor pårørende kan deltage i mødet uden at være en del af 

rådet. Rådet ønsker, at en medarbejder kommer med til beboer- og 

pårørendemøderne. Camilla er åben for det og lovede at drøfte dette med 

MED-udvalget. 

 

Ved sidste møde blev det drøftet, at der er en bekymring vedrørende 

Budgetkataloget 2024. Der blev spurgt ind til, om der skal være personale 

reduktion. Camilla kunne orientere, at budgetbesparelserne i 2024 i denne 

omgang ikke kommer til at nedlægge stillinger. Der kigges på, hvor vi kan spare 

de 200.000. 

 

6. Formand for ældrerådet, Bente Clausen, der deltog via Teams, 

orienterede om, at Ældrerådet har et blad, der hedder 60+. Ældrerådet 

har ligeledes en rubrik i Albertslund Posten, hvor man kan læse om, 

hvad Ældrerådet laver. De holder blandt andet møder med politikerne, 

hvor de efter at have modtaget en dagsorden får lov til at komme med 

en udtalelse eller kommentar, f.eks. vedrørende den nye ældrepolitik 
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2025, den nye letbane, busstoppesteder og generelle adgange, som 

gør det svært for ældre at begå sig. 

 

7. Demenskonsulent ved Bente Lauridsen: Punktet udgår grundet afbud. 

 

8. Eventuelt 

 

Camilla slutter mødet af med at takke for et godt møde. 

 

Næste møde er planlagt torsdag den 29. februar fra 17.15 – 19.15. Mail med 

dagsorden vil blive fremsendt sammen med mødedatoer for resten af året. 

 

Alle beboere og pårørende i Humlehusene opfordres til at kontakte beboer – og 

pårørenderådets medlemmer, hvis de har punkter til dagsorden eller andet på 

hjertet. Ledelsen kan også altid kontaktes på, 

Plejecenterleder: Camilla Pedersen, 22223327 

Afdelingsleder for Humlehusene 1 og nat, Mette Christensen, 24827891 

Afdelingsleder for Humlehusene 3 og 7, Rikke Marcher, 20149489 

 

Medlemmer i beboere – og pårørenderådet:  

 

 

 

 

  

  

Med venlig hilsen  

    

Camilla Pedersen 

Plejecenterleder Humlehusene 

 

 

 


